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Jajc 

Januar 2014 
 

   

NAPOVEDNIK 
 UVODNIK 

 

 ZOT 
24.-25. januar 2014 
Slovenska Bistrica 
XI. SNOUB 
 

 Movie night 

25. januarja 2014 
Celje 
PPiščančki 
 

 Megamodul 
6. februarja 2014 
Logatec 
ZTS 

 

 MZT žur 
14. februarja 2014 
Klub nebotičnik 
MZT 
 

 Zimovanje 
21.-24. februarja 
Paški Kozjak 
Maša Zupančič 
 

 Pustna promenada 
1. marca 2014 
Celje/Ptuj 
PPiščančki 

a je zunaj prvi Jajc v 
novem letu 2014. 
Upam, da ste lepo 
praznovali, se najedli 
prazničnih piškotov 

(bodimo realistični, naši PPji 
obožujejo hrano, dejmo jim, 
kar hočejo) zdaj pa novim 
taborniškim izzivom naproti! 
S pomočjo te številke se 
lahko na hitro opomnite, kaj 
smo počeli konec lanskega 
leta, na levi pa vaš čaka tudi 
napovednik akcij za 
prihodnje tri mesece. Upam 
da se na čim večih vidimo, 
isto gre tudi za sestanke - je 
bil večji obisk le-teh morda 
čigava novoletna zaobljuba? 
Naša je bila, da pripravljamo 
vedno boljše! 

Tim  
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časopis PP kluba PPIŠČANČKI 

RDGO Celje 
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V četrtek, 7. novembra, je bila v 
Cineplexxu® (ali bivšem Planetu 
Tuš 4ever!) premiera drugega 
dela filma Gremo mi po svoje, in 
seveda smo bili povabljeni zraven. 
Čeprav film ni preveč taborniški, 
je pa vseeno o tabornikih, in kaj 
je boljša reklama za premiero 
kot pravi taborniki s 
taborniškimi delavnicami? 
Prosili so nas, naj pripravimo 
nekaj aktivnosti za otroke, ki 
NAJ bi prišli s starši v Tuš na 
nakupovalni izlet, ampak teh 
otrok potem kar nekako ni bilo 
in so naše delavnice bolj kot ne 
izpuhtele v pozabo – ampak je 
bilo vseeno vredno, saj smo v 
zameno dobili cenejše karte za 
ogled premiere filma, na katero 
so nas prišli pogledat tudi glavni 
igralci. Na nekaterih blogih na 
internetu so se sicer pojavljala 
mnenja, da je film seksističen in 
na sploh grozen, ampak važno, da 
so naši otroci uživali in da nam ni 
bilo treba še enkrat podoživljati 
čudnih situacij z ogleda prvega 
filma – sediš v kinu, zraven tebe 
mamica z majhnim murnčkom, 
potem pa se direkt pred tvojo 
glavo (in seveda glavico 
majhnega nedolžnega murnčka) 
na gigantskem platnu pokažeta 
dva ženska človeška mlekomata. 
Še bolje pa je bilo, ko so po filmu 
v dvorano prišli igralci in so naši 
majhni člani z navdušenjem 
spraševali vse živo (pa tudi malo 
starejše vodnice je zanimalo kar 
nekaj osebnih stvari, npr. če ima 
Aleks punco), nato pa so za 
nagrado dobili še originalen DVD 

filma. In čeprav taborniki v filmu 
nismo prikazani ravno najbolj 
realno, je važno, da vemo mi in 
naši člani, da smo v resnici še bolj 
fajn. 

Mercator je sponzor drugega 
dela filma Gremo mi po svoje in 
ker nas je Planet Tuš že ponucal, 
so nas seveda morali tudi oni. 
(okej, v resnici se je Mercator 
zmenil prej, naj jim bo!). 
Delavnice v Mercator centru 
smo imeli v soboto, 7. 
decembra, vse pa je uredila 
Zveza tabornikov Slovenije, 
zato so bile tudi delavnice 
nekoliko drugačne: pisali 
smo skrivna pisemca z 
limoninim sokom in mlekom 
in nato žgali papir, da se je 
pokazala vidna pisava, delali 
smo čudovite pionirske 
objekte iz špagetov, vozlali 
smo nenavadne vozle in se 
učili, za kaj vse se lahko 

uporablja šotorka, seveda pa 
smo imeli postavljeno tudi 
stojnico s propagandnim 
materialom, da so se starši lahko 
pozanimali kaj resnejšega, 
medtem ko so se otroci 
zabavali. Proti koncu delavnic so 
prišli tudi igralci iz filma, ki pa 
niso bili najbolj navdušeni nad 

slikarjenjem z najstniškimi 
oboževalkami, ampak so se 
raje posedli, se delali, da so 12 
let mlajši, in ustvarjali skupaj z 
vodniki na delavnicah. Podarili 
pa so nam tudi kup plakatov za 
film, tako da če si kdo želi 
doma imeti ogromnega Aleksa 
na steni (khm, khm, Ana G.? 
), naj samo pove in želja se bo 
uresničila (lahko tudi anonimno, 
da te ne bo sram!). Vzdušje nam 
je sicer nekoliko kvaril ostali 
program v Mercator centru, ki 
je vključeval Miklavža in 
dalmatinske klape, ampak vse 
je bilo poplačano, ko smo na 

koncu dobili 15 pic za nagrado. 
To je prispevalo največji delež k 
odločitvi, da v Mercator še 
pridemo, Planeta Tuš se bomo 
pa raje izogibali!  

Ogled filma Gremo mi po svoje 
Mia Zupančič 

 

Delavnice v 
Mercator centru 
Mia Zupančič 
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V soboto, 14. 12 .2013, smo se 
PP-ji zbrali v klubu s ciljem, da v 
Celju pokažemo, da 
dobrodelnost še vedno obstaja. 
Ob 16:00 se nas je 5 PP-jev 
zbralo v klubu, kjer smo za 
začetek skuhali velik lonec čaja 
in naredili rafaelo kroglice. Okoli 
17:00 smo čaj prelili v vse 
termovke, ki smo jih prinesli s 
sabo in se odpravili proti mestu. 
Začetek sicer ni bil zelo 
obetaven, saj smo veliko ljudi s 
ponujanjem piškotov in čaja 
prestrašili, a nam je zadeva kar 
stekla. Po približno dveh 
sprehodih skozi center mesta 
smo razdelili večino čaja in vse 
piškote, ker smo bili že malo 
premraženi in utrujeni, pa smo 
se odločili, da se gremov klub 
spočit. Ostalo nam je še nekaj 
mase za kroglice, zato smo jih še 
naredili, dotočili čaj in šli na še 
en obhod Celja. Razdelili smo 
vse piškote in približno 10l čaja, 
zato mislim, da nam je akcija 
uspela kljub majhni udeležbi, še 
kdaj pa bi lahko takšno akcijo 
ponovili. 

V petek, 20.12., 
smo se takoj po 
novoletni 
zabavi vodniki 
odpravili daleč 
stran, v 
taborniški dom 
v Mengšu, na 
motivacijski 
vikend za 
zimovanje. Po 
začetnih 
komplikacijah z avti (zaradi vseh 
keksov za nas skoraj ni bilo 
prostora) se nam je končno 
uspelo odpraviti na pot, na 
kateri smo se vsi po vrsti malo 
izgubili, a pomembno je, da smo 
se pozno zvečer vsi skupaj našli. 
Dom je bil mrzel, a smo se hitro 
ogreli s pečjo, električnimi 
radiatorčki in ob spoznavanju 
drug drugega. Nadaljevali smo z 
besedno-slikovno igro, pri kateri 
smo odpirali najbolj čudne 
kotičke svoje domišljije in tako 
ustvarjali hiše z lepotnimi pikami 
na čelu, utrujene robote, ki 
hodijo po cesti, tovarne, ki 
povzročajo mutacije na 
štorkljah, predvsem pa ni 

manjkalo dinozavrov in rib. Ob 
smehu smo vsi pozabili na to, da 
nimamo niti enega kitarista, in 
se igrali pozno v noč.  
Ker pa smo na motivacijski 
vikend vsi prišli motivirani in 
pripravljeni sestavit super 
program za še bolj super 
zimovanje, smo zjutraj vseeno 
zgodaj vstali, počakali na 
zamudnike in po hitri igrici za 
dobro jutro spet postali 
ustvarjalni. Sanjarili smo o 
popolnem zimovanju in si zanj 
izmislili televizijsko reklamo ter 
narisali plakat. Ko izbrišemo vse 
meje, se v vseh prebudijo super 
ideje! 
Ker pa na zimovanju nikoli ni vse 
popolno, smo podebatirali še o 
problemih, ki se lahko pojavijo, 
in o možnih rešitvah za njih. 
Ugotovili smo, da nobena 
težava ni tako grozna, da je 
skupaj ne bi mogli rešiti, in se 
tako znebili nekaj strahov ter si 
razdelili par nasvetov. Po 
zasluženi pavzi smo nato že ob 
vonju po hašeju začeli iskati  

Čajčkanje 
Eva Lubej 

Moticacijski vikend 
Maša Zupančič 
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ideje za temo zimovanja 
in skoraj enoglasno smo 
se strinjali, da se bomo 
letos preobrazili v 
vesoljce. Tako smo 
pojedli svoje vesoljsko 
kosilo, imeli vesoljski 
počitek, se odigrali še 
eno vesoljsko igrico in 
nato začeli z vesoljskim 
sestavljanjem 
programa. Vesoljske 
ideje so kar letele iz nas 
in bili smo tako 
vesoljsko pridni, da smo 
do večerje naredili že 
vse, kar je bilo treba 
narediti, in se 
preostanek večera 
zabavali z malo prirejenim 
novim activityjem, ki se je na 
koncu prelevil v pictionary. 
Kmalu smo se en za drugim 
preselili v zgornje nadstropje, se 
zavili v spalke in odsanjali v 
naslednji dan.V nedeljo smo dan 

začeli z razmišljanjem o sebi in o 
svojem mestu v taborništvu. 
Skozi igre smo razmišljali, zakaj 
smo tu, kaj nam največ pomeni, 
in ugotavljali, kaj vse nam je 
taborništvo dalo, pa se tega 
morda sploh ne zavedamo 
(odgovor: OGROMNO). Ker so 
nas obveznosti preganjale v 
Celje, smo le še pojedli zadnje 
vesoljsko kosilo in hitro 
pospravili taborniški dom, nato 
pa se odpeljali proti klubu. 
Vikend je bil uspešen, sestavili 

smo TOP ŠIT program in komaj 
že čakam na zimovanje z vami. :) 
Keksov pa verjetno nihče ni 
mogel pogledati še vsaj par dni, 
ane? 

V nedeljo, 22.12., smo se takoj 
po motivacijskem vikendu zbrali 
v prostorih celjskih skavtov, da 
bi spoznali program za letošnji 
sprejem lučke miru in se naučili 
besedilo pesmi. Da smo se vsi 
zbrali na kupu, je trajalo več kot 

pol ure (ugotovili smo, 
da imajo tudi skavti 
svojega Tilna), ko pa 
nam je končno uspelo, 
so nam skavti najprej 
predstavili svojo igro, 
nato pa smo vsi skupaj 
ob kitari zapeli pesmi, 
da smo se uglasili. 
Medtem ko so skavti vsi 
po vrsti peli s posluhom, 
smo mi vsi po vrsti 
ponosno fušali – kaj 
moreš, takšni pač smo.  
Kmalu je bil čas za 
odhod in odpravili smo 
se proti novi pravljični 
deželi na Krekovem 
trgu, kjer so že prodajali 

lučko miru, otroci pa so plesali z 
vilami in škratom. Ko smo prišli 
na vrsto in so nam prepustili 
oder, je Tim ponesel lučko miru 
med ljudi, skavti so odigrali igro, 
nato pa smo vsi skupaj zapeli 
dve pesmi. Naredili smo še nekaj 
skupinskih slik, nato pa odnesli 
lučko miru v klub, v ušesih pa je 
vsem odzvanjalo: »Fa la la la la, 
la la la la …«.   

Lučka miru 
Mia Zupančič 



JAJC | ČASOPIS PP KLUBA PPIŠČANČKI | RDGO CELJE  Številka 005  5 

 

 

 

Celotno pozno jesen in še skozi 
cel december smo v klubu vsi 
pridno zbirali igrače za otroke v 
celjski bolnišnici. V ponedeljek 
pred božičnim večerom pa smo 
naložili polne vreče in škatle v 
avto in jih odnesli v bolnišnico. 
Najprej smo se malo izgubili, 
ampak nas je hitro našla 
vzgojiteljica in nas vsa 

nasmejana in vesela, da smo 
prišli, popeljala po sobah otrok, 
ki so morali praznične dni na 
žalost preživeti v bolnišnici. 
Tako tisti malo starejši kot 
najmlajši so si z veseljem izbrali 
igrače in knjige iz naših vreč. Iz 
drugih oddelkov smo se 
nazadnje ustavili na 
pediatričnem oddelku, kjer pa 
na žalost nismo našli glavne 
sestre, da bi nas popeljala po 
sobah, zato smo vse igrače in 
knjige, ki so še ostale, pustili 
pod njihovo smrečico v 
igralnici. Hvaležnost 
staršev in 

nasmehi otrok so nas ogreli in 
nam dokazali, da je naš rod 
izvedel izjemno zbiralno akcijo. 
Vsem, ki ste karkoli prispevali, 
se vzgojiteljice, starši in otroci 
najlepše zahvaljujejo! 

Zaključek leta je tudi pri nas, 
tabornikih, kot v vsaki spodobni 
firmi minil v znamenju zabave, 
hrane, pijače in kot se pri 
tabornikih spodobi globokih 
debat o delu ter življenju na 
splošno. Reševali smo tudi 
trenutno problematiko upada 
motivacije v rodu. Najbolj 
posrečeni pa so bili besedni 
dvoboji med Elvisom in Ano, ki 
se ni pustila pregovoriti in ni 
nikomur pustila zadnje besede. 
Precej zanimiva pa so bile 
afirmacije in negacije Elvisa in 
Nuše o apatičnosti današnje 
generacije, Nuši očitno ta tema 
še danes ne da miru, saj 

nam je pripravila 
kolumno ravno na 
to temo, ki jo lahko 

preberete v 
nadaljevanju. Po vseh 
teh debatah je prav 
prijala sprostitev ob že 
dolgo pozabljenih 
starih taborniških 

igrah. Če se ne bi na 
koncu predal, še 
danes ne bi vedel, 

da v medvedku Puju nastopa 
tudi kenguru z imenom Ru. Za 
taborniško svako čast pa 
nominiram Elvisa in Boštjana, 
saj sta uspela v tako nedolžno 
druženje, kot je zaključek leta, 
zapakirati reševanje resnejših 
problematik, ki se dandanes 
pojavljajo v našem rodu. Za 
svečano podelitev bosta dobila 
vabilo po pošti ali pa na 
elektronski naslov v roku 100 
dni. 
 

V petek, 8. novembra 2013, sem 
imel v taborniškem klubu 
sestanek na temo kuharstva. 
Pripravil sem 16 vprašanj. 
Odgovorili smo na nekaj 
vprašanj in se pogovorili o njih. 
Eno izmed vprašanj je bilo: 
Naštej priloge, ki jih poznaš. 
Pravilen odgovor je seveda bil: 
njoki, riž, kuhan krompir, razna 
kuhana zelenjava, ocvrtki, … Ker 
ste se tisti, ki ste bili prisotni, 
precej dobro odrezali, sem za 
konec pripravil tudi slastno 
presenečenje: tiramisu z 
dodatki. 

Zaradi nizke udeležbe na mojem 
sestanku, za katerega sem se 
zelo potrudil, sem bil razočaran. 
Na naslednjem sestanku  pa 
pričakujem večjo udeležbo. 
Pohvalil pa bi edina udeleženca 
mojega sestanka, Nušo in Igorja. 

  

Razdeljevanje igrač v bolnišnici 
Sabina Zaleznik 

Zaključek leta 
Tim Ratajc 

Kuharstvo 
Aljaž Melik 



JAJC | ČASOPIS PP KLUBA PPIŠČANČKI | RDGO CELJE  Številka 005  6 

 

 

 

Na zadnjem PP sestanku smo 
govorili o družbenem spolu iz 
perspektive Queer teorij. 
Sestanek je bil zelo lepo obiskan, 
pogovarjali pa smo se o definiciji 
družbenega spola, o razliki med 
biološkim spolom (sex) in 
družbenim (gender), o simbolih, 
reprezentaciji in nekaj problemih. 
Naj podrobneje nakažem enega. 

Predstavljajte si, da ste na svoji 
šoli/faksu/službi/drugem javnem 
kraju in želite iti na stranišče. Ni 
panike, si rečete, zavijete proti 
vratom s 'pravilnim' simbolom in 
stopite notri, opravite svoje in 
greste nazaj ven. Toda ni vsem 
tako lahko in k temu problemu se 
bom v nadaljevanju še vrnila, 
najprej pa bi vam rada povedala 
eno zgodbico, ki se je pripetila 
meni v začetku decembra na 
našem faksu in deluje tudi kot 
dokaz, zakaj so ti naši »equality« 
sestanki pomembni in zakaj jih ne 
smemo opustiti.  

S prijateljem iz debatnega kluba 
in dvema profesorjema smo se 
pogovarjali pri računalnikih na 
oddelku anglistike (ki so zraven 
stranišč). Izvedela sem vse kar 
sem potrebovala, zato sem se 
odločila, da grem pred 
naslednjimi predavanji še na 
stranišče. Obrnem se proti 
vratom ženskega stranišča in 
zgrabim za kljuko, nakar se vrata 
začnejo odpirati sama od sebe. 
Odpirala jih je namreč punca, ki je 
stranišče ravnokar zapuščala. 

Ošvrknila me je s pogledom in 
rekla: »Narobe WC.« »Mislim, da 
ne,« sem odgovorila. »Ja no, pol 
se pa malo bolj kot punca 
obnašaj.« 

Okej, to se mi ni zgodilo ne prvič 
in verjetno tudi ne zadnjič, ampak 
vseeno – oblečeno sem imela 
rodovo rdečo jopico in kavbojke. 
Nisem zgledala kaj bolj kot fant 
kot običajno. Plus, obnašaj se kot 
punca? Samo segla sem po kljuki, 
kako bi naj to naredila bolj 
'ženstveno'? Vas 10, ki se je 
mojega sestanka o spolih 
udeležilo, prepozna ta  scenarij iz 
zgodbice, ki smo jo brali. No, zdaj 
lahko vidite da se te stvari tudi 
dejansko dogajajo.  

Ne vem, če je bilo zaradi podpore, 
ki sem jo imela za sabo 
(profesorja in naš najboljši 
debater so še vedno stali tam) ali 
pa je bil le takšen dan, ko mi je 
bilo že dosti ubadanja s tem, 
ampak spustila sem vrata in se 
začela pogovarjati z njo. Razložila 
sem ji približno iste stvari, s 
katerimi smo se na sestanku 
ubadali mi – družbeni spol ni 
nujno binarna podoba. Biološki 
spol in družbeni se ne ujemata 
vedno. Družbeni spol je konstrukt 
družbe in ne zakon narave. 
Obstaja reč, ki se ji reče fluidnost. 
Obstajajo aspolni, fluidni, 
bispolni, trans* ljudje, 
genderqueerness (op. p.: prevod 
na obstaja) je stvar, ki obstaja in 
se je moramo zavedati. Kateri WC 

naj uporabljajo ti ljudje? Videla 
sem, da se je zamislila, in ko sem 
končala, mi je ona povedala, da 
teh stvari ni vedela in da bo bolj 
pozorna nanje.Tu leži razlog, 
zakaj so naši sestanki pomembni 
– ljudje se prevečkrat sploh ne 
zavedajo problemov, s katerimi 
se srečujejo drugi ljudje. In edini 
način, da to premostimo, je, da 
ljudi izobražujemo. 2 leti nazaj 
sem tudi jaz trdila, da nisem 
feministka, ker sem za enakost 
spolov. Danes vem, da je to 
dobesedna definicija feminizma. 
Če bi me nekaj let nazaj kdo 
vprašal, če mislim, da je posilstvo 
odvisno tudi od tega, kaj je žrtev 
imela oblečeno, bi se verjetno 
sčasoma strinjala. Danes se 
zavedam obstoja kulture 
posilstva (rape culture, op. p. –
slovensko feministično gibanje še 
ni uvedlo nekega splošnega 
prevoda) in obsojanja žrtev iz 
strani družbe. Dvomim, da se je 
kdo od udeležencev našega 
sestanka o družbenih spolih 
zavedal obstoja toliko različnih 
vrst spolov in različnih 
kombinacij, ki jih v povezavi z 
biološkim lahko dobimo. Ampak 
zdaj veste in ste lahko pozorni na 
probleme, s katerimi se ne-
binarni spolno opredeljeni ljudje 
srečujejo. Ankete. Poroke. 
Zaimki. Glagolske oblike. 
Družbena pričakovanja. 
Konstantno popravljanje ljudi. In 
končno, banalno, ampak 
vseprisotno vprašanje – kateri WC 
naj uporabljajo? 

Upam, da se vsi kmalu vidimo na 
kakšnem od naslednjih sestankov 
raziskovanja kratic LGBTTQIA 
skupnosti in ostalih spregledanih.   

Kateri WC lahko človek sploh 
še normalno uporablja?! 

Nuša Stamejčič 
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Z: Ana, kako in kdaj si začela 
svojo taborniško pot? 

A: Uh, kdaj? Stara sem bila slaba 4 
leta, to je bilo leta 2001. Začela pa 
sem, ker me je vedno privlačila 
narava in dogodivščine. Rada sem 
raziskovala ter se igrala in bila 
vedno polna energije ter 
samostojna. Pri tabornikih pa sem 
vse skupaj le še otrdila in postala 
to, kar sem sedaj. 

Z: Kaj si vedno sanjala, da bi rada 
postala? 

A: Kot čisto mala sem si vedno 
želela postati varuška, zato sem 
tudi sedaj z največjim veseljem 
vodnica. Sedaj pa si želim postati 
zdravnica, vendar predvidevam, da 
se bo želja še večkrat spremenila.  

Z: Kakšen je tvoj vtis po 
organizaciji prve taborniške 
akcije, si pričakovala kaj drugega? 

A: Bilo mi je všeč, da sem glavna. 
Najprej me je bilo malo strah, a 
sem potem videla, da mam tam še 
vas, ki mi pomagate, in nisem 
sama. Akcijo pa sem izpeljala tako, 
kot sem jo želela. 

Z: Bile so tudi neke težave s 
čajem in zlivanjem vroče vode, 
kje je prišlo do nesoglasij? 

A: Ah, Stojan. S Stojanom sva se 
narobe razumela. Na začetku sem 
ga vprašala, če bo lahko on 
pripravil čaj, Stojan me je pa 
razumel, kot da ga je treba 
pripraviti takoj zdaj. Ni bilo 
hudega. Zakaj je pa vodo zlil, pa še 
zdaj ne vem. 

Z: Kaj si na podlagi taborništva 
spremenila v svojem življenju in 
bi priporočila vsakomur? 

A: Spremenila sem predvsem 
obnašanje. Postala sem bolj 
odgovorna, samostojna in 
ljubezniva. 

Z: Česa si na področju svojega 
taborniškega delovanja želiš v 
prihodnje? 

A: Biti odlična vodnica. 

We are set free 
We are the sons of apathy 

Though it's not right 
It's all we know 

And there's no one left to follow.” 

Young guns – Sons of Apathy 

Moja generacija ni apatična. 
Ironično, da vam to moram  
povedati jaz, ki sem še dobro leto 
nazaj  živela v stanju zavedne 
apatije, ampak nekdo mora 
popraviti tole zmotno mnenje.  

Naša generacija je odraščala v 
povsem drugačnem okolju kot 
vse pred njo. Načeloma to drži za 
skoraj vse po industrijski revoluciji 
(osebno bi mejo sicer morda 
postavila že pri ameriški ali 
(evrocentristično) francoski, 
ampak pustimo podrobnosti), 
ampak spremembe, ki so doletele 
našo generacijo, so toliko večje, 

saj se čas vedno hitreje spreminja. 
Smo prvi, ki smo rojeni z 
internetom, prvi, ki smo odraščali 
na njem. Zato iz tega vzročno-
posledično definitivno sledi, da za 
našo generacijo preprosto ne 
morajo veljati enaka merila kot za 
prejšnje.  

Smo apatični in pasivni, celo 
življenje preživimo za 
računalnikom. Ja, v redu. Veliko 
časa preživimo za računalnikom, 
kjer, verjeli ali ne, najdemo 
absurdne količine informacij, o 
katerih so naši predniki le sanjali. 
Današnje generacije berejo vedno 
več, le da je medij, preko 
katerega berejo, drugačen. Smo 
izobraženi in kar je bolj 
pomembno, smo informirani. Kaj 
se je letos zgodilo v Teksasu? 
Želeli so sprejeti zakon, ki bi bolj 
kot ne prepovedal splave  

Zajčji intervju z Ano Gošnjak 
Jan Zajc 

Moja generacija ni apatična 
Nuša Stamejčič 
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(nimam časa/prostora za 
podrobnosti). Wendy Davis je 
vložila filibuster (op. p.: res ne 
vem, če imamo za to prevod v 
slovenščino, saj tudi dejanja 
samega pri nas ne moreš izvesti) 
in za to je zvedel tudi internet. 
Ulice sicer povsem 
konzervativnega Teksasa so se v 
parih minutah napolnile s 
podporniki ge. Davis. Mladi so 
vstali in jo šli podpirati na ulice, v 
senat, na internet. Ljudje celega 
sveta so bedeli s Teksasom, 
pošiljali svoje zgodbe, le da bi 
Wendy uspelo. In ji je. 

Moja generacija je morda malce 
selektivna glede družbenih 
problemov, ampak ko najdemo 
svoje, se jim posvetimo ne le na 
lokalni in državni ravni, ampak 
svetovni (kot dokazuje ne le 
zgornji problem, ampak vse 

možne peticije, ki pozivajo k 
blokadi ruskih olimpijskih iger 
zaradi njihovih diskriminatornih 
zakonov). Ni res, da nismo 
politično aktivni. Smo. Le na 
drugačen način. Ne da bi nam bilo 
vseeno za volitve, ampak ne 
ponujajo opcij, ki bi ustrezale 
nam. Isti obrazi že odkar Slovenija 
obstaja. Kaj bodo spremenili? Saj 
je vseeno, koga bi volili. Zato se 
ne udejstvujemo politično na 
državni sferi ampak na bolj lokalni 
– v društvih, med prijatelji - ali pa 
povsem obratno, na globalnem 
nivoju. Nismo apatična masa – 
pojdite na kakšen tematski 
protest, na Parado ponosa, naša 
generacija tam prevladuje. Nismo 
apatiki. Postajamo nosilci 
družbenih sprememb. 

Naj samo malo presekam v tem 
trenutku in malce spregovorim o 
neki drugi generaciji. Povejte mi 
najbolj aktivno, najmanj apatično 
generacijo, ki se je v tem trenutku 
spomnite. Prvo. Pripravljena sem 
staviti, da je vsaj 80% vas 
pomislilo na generacijo študentov 
tam v 60., 70. letih, mar ne? Tiste 
hipije, otroke cvetja, ki so od 
dneva izbruha vietnamske vojne 
naprej aktivno protestirali proti 
njej. No, naj vam malo 
spremenim predstavo – ko se je 
vojna začela, je bila večina 
študentske populacije povsem za. 
Proti so bile starejše generacije: 
veterani, ljudje, ki so vojne že 
doživeli. Študenti so se večinsko 
uprli šele, ko so jih začeli masivno 
vpoklicevati. Takrat so se začeli 
vsem znani prizori zažiganja 
vpoklicev ipd. Uprli so se šele, ko 
so ugotovili, da se gre za njih. 
Torej ne drznite si oklicati le naše 

generacije za sebično. Dejstvo 
je,da smo sebični čisto vsi. 

Kar daje vtis apatičnosti, je 
okolje, v katerem odraščamo. 
Okolje, ki nam ne daje upanja. 
Prejšnje generacije so odraščale 
vedoč, da vsak, ki želi delati, dobi 
službo. Prejšnji mesec nam je na 
faksu profesorica rekla: »Ste na 
totalno nezaposljivi smeri za 
današnje razmere. Najdite si hobi, 
ki ga boste lahko tržili. Nimate 
druge.« Moja babica je za 
graditev hiše najela kredit, ki ga je 
dobila čisto enostavno, kasneje 
tudi v enem roku odplačala z 
nekaj desetimi tolarji (hvala 
inflaciji). Da danes dobiš kredit 
toliko da ti ne vzamejo ledvice za 
garant. To je sicer res razlika v 
političnih sistemih, ampak hočem 
vam pokazati, da okolje v 
katerem danes odraščamo, ne 
dopušča veliko prostora za 
optimizem. Cinični morda, to vam 
priznam. Apatični pa ne. Želimo 
sprememb. Pripravljeni smo 
delati zanje. Ne potrebujemo 
veliko, da se generacija dokončno 
zbudi, le mali žarek upanja.  

Ni naša generacija tista, ki je 
apatična. Ne krivite nas. Apatično 
je okolje, v katerem živimo. 
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Kot vsak delaven kmet sem se 
tudi sam odpravil v svoj kokošnjak 
pobrat jajca, da napolnim karton 
in ga dostavim do omlete željnih 
PP-jev. 

Moje jajcanje  se po navadi začne 
že med prehranjevanjem kokoši 
na prostranih travnikih RDGO 
akcij, nadaljuje pa v valilnici, kjer 
prosim kokoši za hitro valjenje in 
čim debelejša jajca. Moje kokoši 
po navadi kar hitro zvalijo svoja 
jajca, nekatere pa valijo do zadnje 
minute, so pa zato njihova jajca 
včasih zlata. Huje pa je, če se 
kokoš odloči, da ne bo več valila, 
ker ima trening kokodakanja ali 
pa nima časa, ker si je pred 
kratkim našla novega petelina. V 
tem primeru pa si pogosto 
izposodim kakšno kokoš iz 
Korenove farme, ki je sicer 
starejša ampak tudi izkušenejša v 
valjenju.  

Ko so vsa jajca zvaljena, pa jih še 
dokončno zloščim in zložim v 
karton Jajc® ter dostavim v PP 
predal ali pa dostavim na dom po 
pošti. Tisti bolj napredni pa si 
lahko iz spletne strani 
(http://jajcurednistvo.wix.com/jajc) 
prenesete svoj virtualni jajc. 

Ob tej priliki pa še enkrat hvala 
vsem kokoškam, ki so pomagale 
valiti januarski Jajc!  

  

V Kurniku 
Tim Ratajc 

http://jajcurednistvo.wix.com/jajc
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